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Abstract (en)
[origin: US5025981A] For separate waste utilization of the plastic and cardboard parts of a used packing container (1), the cardboard sleeve
(5) reinforcing its circumferential wall (2) and only positively connected thereto has a desired separation strip (10), whose operation leads to the
separation thereof. The desired separation strip (10) is formed on the overlap area of the cardboard sleeve (5). It only has one weakening line (16)
bounding it on one side and concealed by the overlap. On tearing, the inner overlap edge (13) acts as a cutting edge for the outer overlap layer.

Abstract (de)
Für eine getrennte Abfallverwertung des Kunststoff- und Kartonanteils eines verbrauchten Verpackungsbehälters (1) hat die seine Umfangswand
(2) verstärkende und nur formschlüsig mit dieser verbundene Kartonmanschette (5) einen Solltrennstreifen (10), nach dessen Betätigung sich diese
ablöst. Der Solltrennstreifen (10) ist am Ueberlappungsbereich der Kartonmanschette (5) gebildet. Er hat nur eine ihn auf einer Seite begrenzende,
durch die Ueberlappung verdeckte Schwächungslinie (16). Beim Aufreissen wirkt die innere Ueberdeckungskante (13) als Schneidkante für die
äussere Ueberlappungsschicht.
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